

Title (en)  
Work table.

Title (de)  
Arbeitstisch.

Title (fr)  
Table de travail.

Publication  
**EP 0610804 A1 19940817 (DE)**

Application  
**EP 94101599 A 19940203**

Priority  
CH 39993 A 19930210

Abstract (en)

The frame (1) of the worktable has a horizontal rod (9) oriented transversely to a table user. Each table leaf (13, 14, 18) is equipped with a bearing element (10, 11, 15, 16, 28) for detachable fixture to the frame (1) and can be fixed to the rod (9) by means of this bearing element (10, 11, 15, 16). Furthermore, each table leaf (13, 14, 18) can be pivoted about the rod (9) and locked in each pivoted position by means (12). <IMAGE>

Abstract (de)

Das Gestell (1) des Arbeitstisches weist eine zu einem Tischbenutzer quer orientierte, horizontale Stange (9) auf. Jede Tischplatte (13, 14, 18) ist zur lösbarer Befestigung am Gestell (1) mit einem Lagerkörper (10, 11, 15, 16, 28) versehen und mit diesem Lagerkörper (10, 11, 15, 16) an der Stange (9) befestigbar. Weiter ist jede Tischplatte (13, 14, 18) um die Stange (9) schwenkbar und durch Mittel (12) in jeder Schwenklage feststellbar. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47B 81/06; A47B 21/03**

IPC 8 full level  
**A47B 21/00** (2006.01); **A47B 21/03** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 21/00** (2013.01); **A47B 21/03** (2013.01); **A47B 2200/0043** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] EP 0490367 A1 19920617 - STADLER GMBH [DE]
- [X] WO 9015553 A1 19901227 - WORKSTATION ENVIRONMENTS INC [US]

Cited by  
CH688607A5; GB2537667A; GB2537667B

Designated contracting state (EPC)  
AT BE DE DK FR IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0610804 A1 19940817; CH 685594 A5 19950831**

DOCDB simple family (application)  
**EP 94101599 A 19940203; CH 39993 A 19930210**